
THE FOREST HEALTH PROTECTION ACT
(C.C.S.M. c. F151)

Arborists Regulation, amendment

Regulation 110/2013
Registered July 24, 2013

Manitoba Regulation 86/2009 amended
1 The Arborists Regulation, Manitoba Regulation 86/2009, is amended by this regulation.

2(1) Clause 3(1)(c) is amended by striking out everything after "together with" and substituting "a licence fee of \$90".

2(2) Subsection 3(3) is amended by striking out "one year" and substituting "three years".

Coming into force

3 This regulation comes into force on September 1, 2013, or on the day it is registered under *The Regulations Act*, whichever is later.

July 12, 2013
12 juillet 2013

**Minister of Conservation and Water Stewardship/
Le ministre de la Conservation et de la Gestion des ressources hydriques,**

Gord Mackintosh

LOI SUR LA PROTECTION DE LA SANTÉ DES
FORÊTS
(c. F151 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les arboriculteurs

Règlement 110/2013
Date d'enregistrement : le 24 juillet 2013

Modification du R.M. 86/2009
1 Le présent règlement modifie le Règlement sur les arboriculteurs, R.M. 86/2009.

2(1) L'alinéa 3(1)c) est modifié par substitution, à « 20 \$ », de « licence de 90 \$ ».

2(2) Le paragraphe 3(3) est modifié par substitution, à « un an », de « trois ans ».

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} septembre 2013 ou à la date de son enregistrement en vertu de la *Loi sur les textes réglementaires*, si cette date est postérieure.

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba